



### 保柏住院現金優惠條款及細則

1. 以上優惠只適用於首年保費，並須以年繳方式支付保費。
2. 首年保費折扣優惠適用於整份合約的保費總額，並以四捨五入方式調整至最接近之整數(如適用)。折扣同時不適用於附加保費。
3. 新會員必須於申請前 6 個月內並非任何保柏個人醫療保障計劃的會員。
4. 有關計劃之原保費，請聯絡我們的醫療保險顧問或透過保柏網站的網上報價器查詢。
5. 保柏保留權利，對有關優惠及申請作出最終決定。
6. 以上資料只為產品及推廣優惠簡介，有關詳情、條款及細則，請參閱產品冊子及保障金額表。

### Bupa Hospital Cash Terms and conditions:

1. The offer is only applicable to first-year subscription paid annually.
2. The above discounts apply to the subscription of the whole contract and will be rounded up to the nearest dollar (if applicable). The discount is not applicable to any extra subscription.
3. The applicant must be a new member who is not a Bupa individual member in the past 6 months.
4. For the original subscription of this scheme, please call our Health Insurance Consultants or use the online quotation engine on Bupa's website.
5. Bupa reserves the right for final decision on all matters relating to the offer and application.
6. The above information is a summary of the products and the promotional offer, please refer to product brochures and schedule of benefits for details